
Sammanfattning från arbetsdag BTF styrelse 7 november 
 
1. Kort avrapportering av följande punkter 
 
Plan för att gå vidare med feedback på SKR:s vård- och insatsprogram för ADHD. 
 
Fortsatt planering för feedback på utredningen för primärvården. 
 
Styrelsen nominering någon medlem till EABCT “Early career award”. Sven, Anneli 
och Johanna bereder ett förslag till styrelsen.  
 
Webbredaktörens uppgifter diskuterades. Möjlighet till prenumeration (RSS) och 
andra metoder för spridning av material.  
 
Beteendeterapeuten i digitalt format. Antingen i PDF-format eller i webbformat direkt 
på hemsidan. Frågan behöver beredas vidare. Diskutera med Alejandro. 
 
Verifieringsprocessen för medlemmar behöver granskas. Alexander, Sven och 
Anneli bereder frågan. 
 
 
2. Arbetsgrupper 
 
GDPR 
Alexander, Alexander, Anneli och Johanna diskuterade och sammanställde 
dokument om GDPR för BTF:s räkning.  
 
Årsmötesgruppen 
Linda, Mathis och Sven diskuterade logistiska frågor kring den planerade 
kongressen 2021 och uppdaterade arbetsbetsbeskrivningen för gruppen. 
 
 
3. Diskussion med Lars-Göran Öst 
 
Lars-Göran fick möjlighet att förklara sin ide och svara på frågor. Efter diskussionen 
hade styrelsen en egen diskussion och de synpunkter som framkom var att initiativet 
är positivt och ligger inom BTF:s ramar men att det finns praktiska hinder och att 
samma funktion skulle kunna ligga på nuvarande expertlista. Anneli, Sven och 
Johanna fick i uppgift att skriva ett nedbantat motförslag inför nästa styrelsemöte. 
 
 
4. Bordlagda punkter 
 
Tommys underlag gällande marknadsföring hänskjuts till kommande styrelsemöte. 


